
Statutární město Děčín   

Z á p i s 

z  jednání sportovní komise, konané dne 21.02.2020,15:00 hodin, zasedací místnost 
sportovní hala Maroldova, Děčín I 
Přítomni: 
Mgr. Jan Mareš, Robert Landa, Ing. Tomáš Štěpánek, Ing. Igor Bayer, Lukáš Trnka, Mgr. 
Oldřich Kadlec a Ing. Rostislav Donát  
Hosté: Jakub Houška, Petr Kučera, Helena Kapicová  
Program:  
1/ Kontrola úkolů z minulého jednání. 
Předseda komise informoval o jednání v zastupitelstvu města dne 20.02.2020. Materiál 
připravený sportovní komisí byl přijat. Další část dotací bude připravena do jednání rady 
města v březnu 2020. Smlouvy na činnost klubům, které byly schváleny na jednání 
zastupitelstva města budou připraveny k podpisu od 01.03.2020. 
Závěr: členové komise berou na vědomí. 
 
2/ PREDATOR RACE – Děčín 
Informace o připravované akci v Děčíně – 14.11.2020, který bude třetím závodech Predátor 
RUN v ČR – informoval Petr Kučera, člen organizačního týmu, který byl přizvaný  do jednání 
komise. Komise byla informována o záměrech celé akce - o požadavcích na spolupráci při 
zajištění celé akce. Rozpočet akce a upřesnění požadavků zašle pan Kučera do příštího 
jednání komise. 
Závěr: komise bere na vědomí. 
 
3/ Dotační program 2021 
Předseda komise seznámil členy komise s návrhem posunu harmonogramu přípravy dotací 
pro rok 2021 s cílem připravit vyhlášení dotačního titulu tak, aby návrhy byly již zpracovány 
do konce roku 2020. Po schválení rozpočtu by mohly být potom jednotlivé žádosti 
předloženy do orgánů města. 
Závěr: Členové komise souhlasí, hlasování: 7x Ano. 
 
4/ Děčín sportuje – projednána informace k stavu nastavení webu a současné doplnění, 
registrace - členská základna dětí a mládeže – nastavena, zápis karet o spolku a zaměření u 
volnočasových spolků, průběžně akce sportovního kalendáře, aktualizace novinek webu u 
jednotlivých klubů, fotodokumentace akci na web, pomoc klubům ze strany administrátora 
webu, příprava pasportu dětských hřišť, příprava zavedení na web největších sportovních 
akcí ve městě. Komise projednala a doplnila úkoly návrhu smlouvy týkající se práce 
administrátora webu  – I. část do 31.03.2020, II. část do 30.04.2020, III. část do 30.05.2020; 
IV. část do 31.05.2020, V. část do 30.06.2020. Konzultace úkolů s administrátorkou webu. 
Závěr: Členové komise souhlasí, hlasování: 7x Ano 
 
5/ Různé: 

a) Ing. Bayer informoval o využití Aquaparku – bazény uvnitř pro potřeby spolků SK 
Děčín, vodní pólo; Plavecký klub Děčín, Potápěčský klub. 3 dny v týdnu jsou tréninky 
v bazénu uvnitř a dále kroužky, které jsou v rámci Aquaparku – tj. kroužky plavání 
dalších cca 180 – 200 účastníků. Pro veřejnost uzavřeno. 
- komise byla informována o výši vstupného a nákladech pro jednotlivé kluby 
- zlevnění vstupného v současné době pro kluby není možné 
- Dc Sportovní p.o. vypracovala podrobné přehledy nákladů všech zúčastněných 

spolků pro informaci členů komise 
- Kluby v rámci dotací 2020 obdržely v letošním roce vyšší částky na činnost, ve 

které jsou i položky na zajištění pronájmů. 
 



b) Informace o připravované akci „Krajské kolo přeboru škol v orientačním běhu“.  
Organizátor KOB Děčín, akce je podporována Českým svazem orientačních sportů a 
Asociací školních sportovních klubu; předpokládaná účast cca 130 žáků.  
 

c) Sportovní komise projednala možnosti realizace nové sportovní haly a stále 
zdůrazňuje nutnost její výstavby s ohledem na nedostačující vybavenost města 
Děčína v tomto ohledu. Sportovní kluby zaměřené především na míčové sporty – 
např. házená, florbal, futsal apod. odehrávají své zápasy v pronajatých halách mimo 
Děčín.  
 

Závěr: Členové komise sportovní berou informace v bodě různé na vědomí. 
 

 
Zapsala: Kapicová Soňa v.r.           Robert Landa v.r. 
V Děčíně dne 27.02.2020                                                        předseda komise sportovní 


